
Farsta Stadsdelsnämnds pensionärsråd 

Inför verksamhetsplan och budget 2017 
Pensionärsrådet diskuterade vid mötet 7 november 2016 på Edö Äldreboende vilka råd vi ska 

ge nämnden inför arbetet med vp och budget 2017, för att utveckla äldreomsorgen i vårt 

område! 

1. Tillgången på platser i äldreboende måste förbättras i SDN-området. Här finns 

många små lägenheter, utan hiss, svåra för oss att bo i när vi blir orörligare, för 

hemtjänsten arbeta i – så det är viktigt för oss äldres livskvalité att vi kan flytta i tid till 

lämpligare boende. En annan viktig förutsättning är att vi ska ha råd med det. Bra med 

av staden finansierade aktivitetscentra i äldreboenden, som även kringboende äldre 

inbjuds till. Antalet äldre över 85 år ökar snart igen - inventera och bygg! 

2. Hemtjänstens kvalité måste förbättras bl a så få medarbetare som möjligt som 

besöker varje invånare, kontinuiteten mycket viktig. Tillräckligt med tid för besöken. 

Viktig dialog med invånaren om vad hen vill t ex aktivitet, utevistelse i stället för 

städning. Minska restiden för medarbetarna av kvalités-, kostnads- och miljöskäl.  

3. Träffpunkter i alla stadsdelar i SDN-området viktiga, flera Tuben! Även lokaler för 

föreningar som de har råd använda. 

4. Bra med sommarverksamheten, bör förstärkas så att alla som vill kan delta. 

5. Maten och en trevlig måltidsmiljö är synnerligen viktig i all äldreomsorg, för en del 

enda ljuspunkten under dagen.  

6. Rörelse är viktig förebyggande verksamhet, vi vill ha banor för boule o mattcurling i 

Farsta sim- och idrottshall.  

7. Budget som är realistisk, inte visar underskott – det är inte motiverande att arbeta i en 

verksamhet som ständigt visar röda siffror beroende på felaktiga fördelningsnycklar. 

8. Samplanering och effektivt resursutnyttjande mellan landstingets sjukvård och 

stadens äldreomsorg, jämför organisationen i Norrtälje samt förslagen i SOU 2016:2 

Effektiv vård. En viktig del i detta är samverkan för att flytta ”färdigbehandlade” 

patienter från vården till omsorgen. 

9. Våld i nära relationer, program finns, medarbetare i förvaltningen utbildade, bra! 

Våldet gäller dessvärre även för äldre invånare. 

10. Äldre i hemlöshet far illa, ingen invånare ska vräkas! Uppsökande förebyggande 

verksamhet krävs, enkelt anmäla oro för granne till socialtjänsten, SDN bör medverka 

till att bygga nätverk i bostadsområdena, Hyresgästföreningen, hyresvärdar, 

pensionärsorganisationer bör medverka. 

11. Kvalitén i många verksamheter kan utvecklas. Kräver resurser, medarbetare, ledning 

och uppföljning, Redovisningar till nämnden och rådet av verksamhetens resultat och 

utvecklingsbehov måste göras mycket bättre och grundas i invånarens uppfattning! 

12. Viktigt att det finns biståndshandläggare på plats och att det går att förbättra 

kontinuiteten i kontakterna med invånaren. Rådet är oroliga för stor omsättning på 

biståndshandläggare och medarbetare i äldreomsorgen. Dessa är viktiga för kvalitén! 

Löner och villkoren i arbetet måste förbättras. Kraftfulla åtgärder måste planeras 

tillsammans med de berörda samt genomföras, för att behålla medarbetare och bli 

attraktiva för flera. 
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